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Sjukvård och omsorgsnämnden föreslås besluta att godkänna Prosalus AB som vårdgivare inom 
vårdvalet i Norrtälje kommun. Vad vi erfar finns ingenting som går under beteckningen Vårdval 
Norrtälje. Den borgerliga majoriteten i landstinget och den tidigare borgerliga majoriteten i 
kommunen har beslutat att införa vårdval inom flera vårdområden. Att få fler privata utförare att 
etablera sig inom kommunen har under flera år varit ett prioriterat område för politikerna och 
förvaltningen. Så hårt prioriterat att frågan är om medborgarna och patienterna alltid varit i fokus för 
hur resurserna fördelats. Norrtälje kommuns invånare har i Tiohundrabarometern uttryckt att de 
tycker att det räcker med utförare i kommunen nu, men som anges i ärendets bakgrundstext så 
tecknas avtal med alla utförare som uppfyller kraven som anges i förfrågningsunderlaget. 

I Vänsterpartiet anser vi att detta inte är ett optimalt sätt att organisera vårdutbudet med 
medborgarna/patienterna i fokus. De vårdval som införts i Stockholms län har haft en mycket 
oroande kostnadsutveckling och mycket oroande tendenserna att de prioritera fel patientgrupper, de 
med störst behov. Med tanke på den hårt ansträngda ekonomin i både landstinget och i 
Tiohundranämnden känns det otänkbart att därmed bevilja nya vårdval. Därför vill vi ha till 
protokollet att vi inte deltar i beslutet om vi är tjänstgörande vid sammanträdet. 
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